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A BUDAKESZI VITORLÁZÓ 
REPTÉREN

Pedig a július utolsó hétvégéjére tervezett 
első nemzetközi elektronikus zenei feszti
válon Guiness-rekordot is döntöttek volna 
a legtöbb, éppen ötszáz lemezlovas (dj!) 
felvonultatásával, akik három szabadtéri 
és két zárt arénában összesen kilencven
hat órán át szórakoztatták volna megállás 
nélkül az előzetes beharangozás szerint 
tizenötezer fős közönséget a várhatón 
évente ismétlődő rendezvényen.

Budakeszi képviselő-testületének július 
10-i ülésén nagy vitát váltott ki a rendez
vény, melyre az önkormányzat tulajdonú 
budakeszi vitorlázó repteret annak üze
meltetője, az Aeroklub Farkashegy adta 
bérbe a Forma-Tető Kft-nek. A Forma-Tető 
ugyan már május közepén bejelentkezett 
Budakeszi jegyzőjénél, első lépésként a 
hatósági engedély megszerzése érdekében, 
de a rendezvényről az információ csak jú
nius végén jutott el a képviselő-testület
hez és a polgármesterhez, amikor a befek
tető már meghirdette a helyszínt, az idő
pontot és több millió forintot költött a 
rendezvény megszervezésére. így a testü
let több problémával is szembe találta ma
gát: 1. Ugyanezen a hétvégén, július 27- 
29. között rendezte Budakeszi a XX. 
Keszi-találkozót, amelyre ez alkalommal 
nem csak a Keszi nevű, de az összes hon
foglaló törzs nevét viselő kárpát-medencei 
települések képviselőit meghívták. 2. Az 
elektronikus zenei fesztiválra előrelátható
lag ide látogató tizenötezres közönség 
annyi lett volna, mint Budakeszi teljes la
kossága. 3. Az önkormányzatot joggal 
aggaszotta a rendezvény által gerjesztett 
zaj, az átmenő forgalom, a közlekedési ne
hézségek, az esetleges balesetek, rendbon
tások, melyek elhárítására, kezelésére való 
felkészülésre meglehetősen kevés idő ma
radt az önkormányzat számára. 4. Arról is 
szerettek volna megnyugtatóan meggyő
ződni, hogy ennek a nagy tömegnek az el
látása, elsősorban higiéniai szempontból 
megfelelő lesz a reptéren.

Az álláspontok végül a Magyar Állam, az 
önkormányzat és az üzemeltető közötti 
megállapodás mellett tető alá hozott, Far
kas Gyula polgármester által aláírt és 
Lendvay Attila ügyvéd által ellenjegyzett 
üzemeltetői szerződés körül megmereved
tek. E szerződés azon túl, hogy ellenszol
gáltatás nélkül adja át az önkormányzati 
vagyont üzemeltetésre, h sportcélú fel
használás kikötése nélkül engedélyezi a 
vállalkozói tevékenységet és a bérbe adást. 
Az önkormányzat ügyvédjének szakvéle
ménye szerint azonban a háromoldalú 
alapszerződés egyértelműen rögzíti a sport 
célt, s ezt figyelmen kívül hagyni nem le
het. S bár a használati szerződés lehetősé

get ad vállalkozási tevékenység végzésére, 
bérbe adásra, az csak sportcélú lehet. Nem 
sportcélú rendezvény esetén írásban a tu
lajdonos hozzájárulását kellett volna kér
nie az üzemeltetőnek. Az ülésen szót kért 
Müller Tibor, a Nagyszénászugi Civil Ér
dekvédelmi Szervezet vezetője hatszázti
zennégy lakos képviseletében, s közvetlen 
érintettségük folytán részt kért a rendez
vényből az önkormányzathoz befolyó ösz- 
szegből, mégpedig a közvilágításuk fejlesz
tésére.

A rendezvényből befolyó összeg azon
ban kérdéses maradt, hiszen a szerződés 
ezt az igen fontos kérdést nem rendezi, az 
ülésen pedig felmerült az Aeroklub teljes 
bérleti díjbevételének követelése is. Végül 
a hatmillió forint fele-fele arányú megosz
tásáról indítványoztak további tárgyaláso
kat az önkormányzat és az Aeroklub kö
zött. Ezen felül Foltán István a nyereségé
nek egy bizonyos részét - számszerűsítés 
nélkül, mivel még nem tudta, hogy egyál
talán lesz-e - felajánlotta, hogy a helyi ön
kormányzati intézmények javára ledol
gozza, pl. a Szivárvány Óvoda felújítása 
keretében.

A rendezvényről aztán kiderült, hogy 
számos külföldi dj lemondta szereplését, 
mivel az aláírt szerződések ellenére, több
szöri felszólításra sem teljesítették a kifi
zetési kötelezettségüket a szervezők. 
Majd vélhetően amiért az önkormányzat 
részesedést kért a bérleti díjból, a rende
zőkkel szerződéses jogviszonyban álló 
üzemeltető megduplázta a bérleti díjat. 
Végül a repteret üzemeltető Aeroklub 
Farkashegy és a rendezvénybe befektető 
Forma-Tető Kft. felbontotta a bérleti szer
ződést. A szervezők új helyszínt próbáltak 
keresni, de két héttel a rendezvény előtt 
ez már nem sikerült. A rendezvény befek
tetője, Foltán István pedig azt is bejelen
tette, hogy mégsincs elég pénze a rendez
vény finanszírozására. Főként, hogy bevé
telre a jegyeladásokból sem lehetett szá
mítani: egyes híresztelések szerint a 15 ez
resre remélt tömeg helyett mindössze pár
száz jegyet sikerült eladni.

Hetvenkét tonna 
TARTÓS ÉLELMISZERT 
NYERT PÁLYÁZATON 

Budakeszi

Háromszor 24 tonna élelmiszert nyert Bu
dakeszi önkormányzata egy európai uniós 
intervenciós pályázaton, melyben külön
féle tartós élelmiszerek szerepeltek. 
A szállítmányból az első 24 tonnát már jú
lius elején kiosztották. A három részlet
ben érkező szállítmányt az önkormányzat 
dolgozói 13 kilogrammos csomagokra osz
tották szét, melyeket szintén három rész

letben közel 2500 szociálisan rászorult 
budakeszi személynek, egyedülállóknak, 
nagycsaládosoknak, időseknek adnak át. 
A támogatottak listáját aszerint állították 
össze, hogy kik szerepelnek a karácsony
kor rendszeresen támogatottak listáján, 
melyet a HÍD Családsegítővel, másrészt a 
Nagycsaládosok Országos Egyesületének 
helyi szervezetével egyeztetve egészítettek 
ki. Mint utóbb kiderült, a támogatottak 
listáján számos olyan család is szerepelt, 
akik a támogatásra nem szorultak rá, így 
sokan saját belátásuk szerint írásban le
mondhattak a csomagról szegényebb csa
ládok javára. A harmadik szállítmány szé
tosztására szeptemberben kerül sor.

Balczó Andrást 
Árpád-pajzzsal 

TÜNTETTÉK KI
Balczó András, Budakeszin élő öttusázó 
olimpikon kapta az első Árpád-pajzsot, a 
Holdvirágárok Alapítvány elismerését júli
us 7-én a Magyar Kultúra Alapítvány 
székházában. Mellette Kallós Zoltán nép
zenekutató, Kisida Elek sebészprofesszor, 
Kondor Katalin újságíró, a Magyar Rádió 
volt elnöke, Makkay János régész, őstörté
nész, Szokolay Sándor zeneszerző és Tő
kés László református püspök részesült 
még ebben az elismerésben a pozsonyi 
csata 1100 éves évfordulója alkalmából. 
A díszes pajzsot formázó kitüntetést mos
tantól minden évben heten kapják majd 
meg. A díjat a kuratórium azoknak ítéli, 
„akik munkásságukkal és életvitelükkel, 
nemzetükhöz való, fennhéjázás nélküli ra
gaszkodásukkal arra érdemessé váltak”. 
Az Árpád-pajzs jelképes védettséget bizto
sít a,kitüntetettnek a nemzet fennmaradá
sáért vívott küzdelmében.

T-Mobile internet 
Budakeszin is

Az eddigieken túl Budakeszin, 
Balatonszéplakon, Kaposváron, Nyíregy
házán, Székesfehérváron, Szombathe
lyen, Taksonyban, Tihanyban, Salgótar
jánban, Szekszárdon, Zalaegerszegen, 
Ürömön, Dunakeszin és Veresegyházán 
is T-Mobile szélessávon lehet netezni. 
Ezzel már 41 településen érhető el a T- 
Mobile szélessávú 3G/HSDPA hálózata. 
A mobilinternet előnye, hogy versenyké
pes áron a 3G/HSDPÁ hálózattal lefedett 
területeken nagy sávszélességű hozzáfé
rést biztosít úgy, hogy közben az ügyfél 
szabadon mozoghat. Azaz notebookját és 
vele az internet-hozzáférést akár a bala
toni nyaralásra is magával viheti.


